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Érkezett 2016 MÁ118 .

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok- benyújtani az

Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint' a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Mikor segítik meg a Jász-Nagykun-Szolnok megyei kistelepülések vezet ő it?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Jobbik Frakció korábban már több alkalommal is nyújtott be törvénymódosít ó

javaslatot annak érdekében, hogy a kistelepülések polgármestereinek fizetését a központ i

költségvetés terhére emeljék meg. Jelenleg ugyanis olyan alacsony és munkájuk terhei t

egyáltalán nem ellentételező tiszteletdíjért kénytelenek végezni munkájukat, amely

méltánytalan és káros a településekre, továbbá vezetőikre nézve is . Bár voltak kormánypárti

javaslatok is e tárgyban, azonban azok alkalmatlan voltak a probléma kezelésére, hisze n

céljuk az volt, hogy egy település saját költségvetésének terhére adhatott volna tiszteletdíj

emelést polgármesterének. Álláspontom szerint az ilyen típusú javaslatok azért sem voltak

alkalmasak az elérni kívánt célra, mert a célzott kistelepülések egyáltalán nem voltak és mos t

sincsenek olyan anyagi helyzetben, hogy ilyen emelést kigazdálkodhassanak .

A kistelepülések polgármestereinek elkeserít ő helyzete még jobban és még er ősebben

érinti a Jász-Nagykun-Szolnok megyei településeket, ahol az országos átlagnál is rosszabb

gazdasági viszonyok vannak . Ennek eredményeként nagyon szűk az önkormányzatok

gazdálkodási lehetősége, erőforrások híján saját bevételre nagyon kevés lehetőséggel



rendelkeznek . Így a polgármesteri tiszteltdíjak alacsony volta különösen hátrányosan érinti a

megyei kistelepüléseket.

A vidék pedig élni akar és ezt illik tiszteletben tartani, s őt segíteni. Nem úgy, hogy

rájuk bízzuk, hogy ha gazdasági erejük engedi, akkor fizethessenek magasabb tiszteletdíjat ,

hanem akként, hogy részükre erre tékintet nélkül járjon központi költségvetési segítség .

Hogy mennyire hátrányos helyzetben vannak a magyar kistelepülések, álljon itt példaként ,

hogy Szlovákiában egy település első embere átlagosan kétszer-háromszor annyit keres, min t

itthoni kollégája.

Kérdezem ezek alapján Tisztelt Miniszter urat, hogy mikor becsülik meg végre a

tisztességesen dolgozó kistelepülési polgármesterek munkáját ?

Miért építik le a magyar vidéket ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . május 18 .

Tisztelettel :

D,ul~áacs'ászló György

Jobbik
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